
Referat fra bestyrelsesmøde d. 4. november 2015 

 

Dagsorden: 

1. Økonomi 

2. Lines afløser 

3. Generalforsamling 

4. Skulderklapspokal 

5. Ønsker og visioner 

6. Rikke – Sabrina har et punkt 

7. Staldmøde 

8. Lys udendørsbane 

9. Evt. 

 

 

 

 

Ad. 1 

Regnskabet for Hippoaden har SAR overtaget helt nu. 

 

Ad. 2 

Lines afløser er fundet, det blev Louise Svendsen som blev ansat.  

Louise har selv et par heste, kommer fra Saltvig, Nordlolland. 

 

Ad. 3 

Hvem fortsætter i bestyrelsen, på valg er Rikke og Aase. 

Rikke fortsætter, Aase stopper. 

Generalforsamling d. 11/2-16 kl. 19 i Cafetutten. 

 

Ad. 4. 

Der er sat navn på diverse fade og pokaler, der bliver uddelt til generalforsamlingen. 



Maria kommer med et forslag til om vi skal indføre uddeling af plaketter med SARs logo til personer 

som i daglig dagen gør et stort arbejde i klubben.  Disse skulle så uddeles til generalforsamlingen. 

 

Ad. 5 og 6. 

Rikke og Sabrina kom med et forslag til om vi skulle arbejde med en vision Rytterens fysisk 

formåen. Foreslår weekendophold på Tommysminde, Lasse, der afholder kurser hvor rytterens 

fysik er i fokus. 

Vil komme med et oplæg til dette. 

 

Ad. 7. 

Staldmøde igen???? 

Vi ser tiden an 14 dages tid for at se om folk begynder at rydde op efter sig. 

 

Ad. 8. 

Lys på udendørsbane. 

Brian (Hannibals mand) vil se om der er strøm nok i ridehuset til at kunne trække lys på 

udendørsbane. 

Forslag om at kunne sætte det til ved strømhegnet, der jo ikke bliver brugt i de mørke timer. 

 

Ad. 8. 

Ingenting. 

 

 

Ref.  

Aase 


